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ACTA DE LA SESSIÓ 2/2015 DE LA JUNTA PERMANENT DE L’ESCOLA DE 
DOCTORAT DE LA UNIVERSITAT DE VALÈNCIA CELEBRADA EL DIA 4 DE 
DESEMBRE DE 2015 

 
 

 
Assistents 
Merino, Matilde  
Souto, Xosé Manuel 
González, José Luis 
Martínez, Juan  
Franch, Ricardo  
Algarabel, Salvador  
Llinares, Joan Baptista  
Pruñonosa, Manuel 
Gaona, Cristina 
Villajos, Esther 
Bagán, José Vicente 
Urbano, María Desamparados 
Mingarro, Ismael 
Giner, Alfred 
 
 
Excusen l’assistència 
Gabaldón, María del Carmen 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 
 
A la ciutat de València, sent les 09:00 hores del dia 
4 de desembre de 2015, reunits els assistents 
relacionats en el marge esquerre a la sala 5B de la 
cinquena planta de l’edifici del Rectorat, s’inicia la 
sessió de la Junta Permanent de l’Escola de 
Doctorat amb el següent ordre del dia: 

 
1. Aprovació, si escau, de l’acta de la sessió 

1/2015 de la Junta Permanent celebrada el dia 
23 d’octubre. 

2. Informe del director de l’Escola de Doctorat. 
3. Informe de la convocatòria de premis 

extraordinaris de doctorat per al curs 
2015/2016. 

4. Informe sobre l’oferta d’activitats 
transversals. 

5. Informe, si escau, de la proposta de 
Reglament de procediment per a la declaració 
d’equivalència de títols estrangers 
d’Educació Superior a nivell acadèmic de 
doctor per la Universitat de València. 

6. Aprovació, si escau, de la proposta d’acord 
per a la matrícula dels doctorands proposats 
com a becaris en convocatòries competitives. 

7. Autorització, si escau, de la defensa de tesis 
doctorals i nomenament de tribunals. 

8.  Informe sobre les propostes de modificació 
de programes de doctorat. 

9. Assumptes de tràmit. 
10. Torn obert de paraules.   
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Punt 1.- Aprovació, si escau, de l’acta de la sessió 1/2015 de la Junta Permanent 
celebrada el dia 23 d’octubre. 
Un volta incorporades les correccions del professor Pruñonosa, i no havent-hi cap 
intervenció més, s’aprova per assentiment l’acta de la sessió 1/2015 de la Junta 
Permanent de l’Escola de Doctorat, celebrada el 23 d’octubre de 2015. 
 
Punt 2.- Informe del Sr. director de l’Escola de Doctorat.  
 
Pren la paraula el Dr. Bagán, director de l’Escola de Doctorat i explica que un dels 
objectius principals plantejats aquest curs és avançar en la implementació 
d’aplicacions electròniques de gestió dels estudis de doctorat. En aquest sentit, 
informa que s’han celebrat dues reunions amb responsables del Servei d’Informàtica i 
s’està treballant en el procediment de dipòsit electrònic de la tesi doctoral i en la 
generació del document d’activitats. 
 
Intervé el Dr. Souto qui suggereix que es consulte a les diferents comissions 
acadèmiques a fi de què aquests entorns electrònics siguen amigables i de fàcil 
utilització. El Dr. Bagán informa de l’experiència a la Universitat Politècnica on ja 
s’han implantat tots els procediments electrònics que tenen a vore amb els estudis de 
doctorat i el resultat està sent positiu. Afegeix que vol fer partícips a tots els membres 
d’aquesta Junta del procés de disseny d’aquests procediments. Així mateix, comunica 
que en les reunions amb el Servei d’Informàtica s’han tractat els problemes que va 
haver-hi amb l’automatrícula de doctorat a l’inici de curs a fi que no es tornen a 
repetir. 
 
Continua el Dr. Bagán informant del projecte d’elaboració d’un nou reglament 
d’avaluació i dipòsit de tesi doctoral. Assenyala que ja s’ha preparat un primer 
esborrany sobre el que treballarà una comissió presidida per la vicedirectora d’aquesta 
Escola de Doctorat, la Dra. Amparo Urbano, i que estarà integrada pels següents 
doctors: la Dra. Carmen Gabaldón, el Dr. Lorenzo Revuelta, la Dra. Amparo Cervera, 
el Dr. Juan Carlos Siurana, el Dr. Carmelo Lozano, el Dr. José Miguel Cerda i el Dr. 
Manuel Pruñonosa. Comunica que el pla de treball preveu que, com a data màxima el 
29 de febrer, s’entregue un document final que puga ser elevat a aquesta Junta 
Permanent i al Comité de Direcció per al seu dictamen i posterior aprovació pel 
Consell de Govern de la Universitat de València. 
 
En un altre ordre de coses, informa sobre la reunió anual d’Escoles de Doctorat a la 
que va assistir el secretari de l’Escola de Doctorat, el Dr. Ismael Mingarro. Aquest 
pren la paraula i fa un resum dels temes que es van tractar. Explica que aquesta 
conferència està constituïda de forma permanent, disposa d’una pàgina web i que entre 
les qüestions que es van abordar cal remarcar la dels procediments i protocols de 
seguiment acreditació que estan fent servir les agències autonòmiques de seguiment i 
acreditació. També es va abordar el tema del finançament de les escoles doctorals. I 
per últim, una de les propostes que es va plantejar fou la de constituir una xarxa 
d’escoles de doctorat a nivell de la península. També es va anunciar que el proper any 
la reunió d’Escoles de Doctorat se celebraria al País Basc. 
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D’altra banda, el Dr. Mingarro informa sobre els treballs de posada en marxa de la 
pàgina web de l’escola de doctorat. Assenyala que la proposta de pàgina està bastant 
avançada i que l’objectiu és fer un web, sobretot, pràctic, senzill, dinàmic i que 
permeta actualitzar-se de forma àgil. El Dr. Bagán afegeix que abans de publicar-se es 
li donarà trasllat als membres d’esta Junta Permanent per què puguen fer les 
observacions que consideren pertinents. 
 
Una altra qüestió sobre la que informa el Dr. Bagán és la reunió celebrada entre 
l’equip directiu de l’Escola de Doctorat de la UV i la directora de l’Escola de Doctorat 
de la UPV. Assenyala que ha estat molt útil conèixer com funciona i que pot ser una 
referència per a processos que s’han d’implementar encara ací. 
 
Tot seguit el Dr. Bagán passa a donar compte de l’execució del pressupost de l’Escola 
de Doctorat de l’exercici de 2015. A aquest efecte, es distribueix entre els assistents un 
document detallat amb les principals despeses realitzades, i que bàsicament es 
corresponen amb els honoraris per la docència de les activitats transversals. Indica que 
hi ha un romanent que ascendeix a 31.000 € i que la proposta de pressupost per al 
2016 és de 110.000 €. Al fil d’aquesta qüestió assenyala que a altres universitats, com 
per exemple la UPV, la docència de les activitats transversals està contemplada en el 
POD del professorat i no consumeix pressupost de l’Escola, el que considera una 
qüestió a valorar en un futur. 
 
Passant a una altra qüestió, comunica que la Dra. Guillermina Font ha presentat un 
escrit en el que es denuncia el plagi d’un projecte de tesi doctoral. Informa que es va 
donar trasllat d’aquest escrit als directors de la tesi a fi que formularen les al·legacions 
que consideraren pertinents, sense que hagen formulat cap observació. Informa que el 
dipòsit de la tesi, no obstant, no es va autoritzar per la Comissió Acadèmica a la vista 
d’aquesta denúncia i que, per tant, no s’ha defensat.  
 
A continuació dóna compte d’una petició de la Dra. Edelia Villarroya, del Programa 
de Doctorat en Mobilitat Humana. Comenta que l’esmentada Dra. no compleix amb 
els requisits que estableix el Reial Decret 99/2011 per a exercir el càrrec de 
coordinadora del programa de doctorat i ha demanat que se la nomene coordinadora 
del programa de forma excepcional, tot i que no té reconeguts dos sexennis 
d’investigació. Plantejada esta qüestió a la Junta Permanent i obert un debat entre els 
assistents es fa constar que la normativa ha de complir-se i els nomenaments de 
coordinadors han d’ajustar-se al que s’estableix en la reglamentació legal. Per tant, 
s’acorda demanar-li que acredite si té els dos trams d’investigació a fi que, si fora així, 
poguera elevar-se a l’òrgan competent el seu nomenament. I en cas, contrari procediria 
que l’òrgan responsable eleve una proposta de coordinador que sí s’ajuste als requisits 
establerts per l’ordenament jurídic. 
 
Punt 3.- Informe de la convocatòria de premis extraordinaris de doctorat per al 
curs 2015/2016. 
Pren la paraula el Dr. Director de l’Escola i presenta la proposta de convocatòria de 
premis extraordinaris de doctorat per al curs acadèmic 2015/2016. Planteja que, per al 
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proper any, es cree un grup de treball a fi d’elaborar una proposta de modificació del 
reglament de premis extraordinaris on es replantegen les àrees acadèmiques a les que 
s’assignen les tesis ja que aquest és un tema controvertit actualment.  
 
Informa que aquest grup de treball estarà presidit pel secretari de l’Escola, el Dr. 
Ismael Mingarro, i convida als membres de la Junta que desitgen participar a que ho 
facen saber a fi d’iniciar els seus treballs. 
 
Pel que fa a la proposta de convocatòria sotmesa a informe, proposa que s’amplie el 
termini per a la presentació de sol·licituds i que aquest s’inicie abans de les vacances 
de Nadal. Per últim, informa del nombre de premis extraordinàries a adjudicar per 
àrees de coneixement. 
 
No havent-hi cap intervenció, aquesta Junta, per assentiment dels seus membres 
ACORDA: 
 
Únic.- Informar favorablement la proposta de convocatòria de premis extraordinaris de 
doctorat per al curs 2015/2016. 
 
Punt 4.- Informe sobre les activitats transversals. 
 
El Dr. José Vicente Bagán informa sobre l’oferta d’activitats transversals de l’Escola 
de Doctorat per al curs 2015-2016, i aprofita per agrair la col·laboració del Servei de 
Formació Permanent i Innovació Educativa i, especialment, a la seua directora la Dra. 
María Jesús Martínez i a la tècnic responsable Dª Paz Villar. 
 
Informa sobre els períodes d’inscripció en les activitats transversals, el calendari de 
l’oferta de cursos, l’ampliació de l’oferta on line, la distribució dels cursos entre els 
diferents campus i la llengua d’impartició. 
 
Explica que per falta de temps enguany no ha donat temps a replantejar aquesta oferta. 
Ara bé, assenyala que la intenció és que l’Escola de Doctorat reflexione sobre el que 
es vol modificar de l’oferta d’activitats transversals i abordar-ho amb temps per al 
proper curs. 
 
La Sra. Cristina Gaona manifesta la dificultat dels doctorands i doctorandes que 
resideixen fora de València per assistir-hi a aquestes activitats. D’altra banda, pregunta 
pel resultat de les enquestes de qualitat que es passen a l’alumnat de doctorat i les 
conseqüències que aquestes tenen, i suggereix que es faça també una enquesta sobre 
els funcionament global dels programes ja que seria una forma de detectar altres 
problemes que percibeixen.  
 
El Dr. Salvador Algarabel demana que el proper curs totes o la majoria d’activitats 
transversals s’oferten  on line. Així mateix, demana que s’estudie si seria viable algun 
tipus de finançament per a les activitats específiques. 
 



 

Sessió 2/2015, de 4 de desembre 

—5— 
 

Escola de Doctorat 

Punt 5.- Informe, si escau, de la proposta de reglament regulador del 
procediment per a la declaració d’equivalència de títols estrangers d’educació 
superior a nivell acadèmic de doctor a la Universitat de València. 
El Dr. José Vicente Bagán presenta la proposta de reglament regulador del 
procediment de declaració d’equivalència dels títols estrangers de doctor. El cap de 
secció de postgrau, Alfred Giner, explica el nou règim jurídic de les homologacions 
fruit del Reial Decret 967/2014 que obliga a les universitats a regular aquest 
procediment de les equivalències dels títols estrangers de doctor.  
  
No havent-hi cap intervenció, aquesta Junta Permanent, per assentiment dels seus 
membres, ACORDA: 
 
Únic.- Informar favorablement la proposta de reglament regulador del procediment per 
a la declaració d’equivalència de títols estrangers d’educació superior a nivell 
acadèmic de doctor a la Universitat de València 
 
Punt 6.- Aprovació, si escau, de la proposta d’acord per a la matrícula dels 
doctorands proposats com a becaris en convocatòries competitives. 
 
El Dr. Mingarro pren la paraula per exposar la proposta d’acord sobre la matrícula de 
doctorands proposats com a becaris en convocatòries competitives, tot assenyalant que 
en el procés de verificació dels programes de doctorat que regula el Reial Decret 
99/2011 es va establir un nombre màxim d’accés en cada curs acadèmic. Tanmateix, hi 
ha convocatòries i resolucions de beques per a estudis de doctorat al llarg de tot el curs 
acadèmic que exigeixen la matrícula de l’alumne en un programa de doctorat en el 
moment de la resolució de la beca, molt freqüentment després que s’ha tancat el 
període d’admissió i matrícula en la Universitat. 
Per tal d’evitar la impossibilitat d’admetre aquests alumnes i la pèrdua subsegüent de 
becaris, el currículum dels quals ha estat ja baremat i seleccionat en una convocatòria 
competitiva per a l’obtenció de la beca esmentada, aquesta Juntament Permanent, per 
assentiment dels seus membres, ACORDA: 
 
Únic.- Informar favorablement que en l’admissió en programes de doctorat les 
comissions acadèmiques corresponents puguen acceptar matrícules d’estudiants que 
hagen estat proposats o que hagen obtingut una beca per a cursar estudis de doctorat en 
una convocatòria competitiva, sense que aquesta acceptació compute en el límit 
d’accés marcat en els diferents programes de doctorat.  

 
Punt 7.- Autorització, si escau, de la defensa de tesis doctorals i nomenament de 
tribunals. 
Vist que l’Acord de 5 d’octubre de 2015 del Comitè de l’Escola de Doctorat de la 
Universitat de València pel qual s’aprova la delegació de funcions en la Junta 
Permanent, publicat en el DOCV de 30 d’octubre de 2015, delega la designació dels 
avaluadors externs i els tribunals per jutjar les tesis doctorals en aquest òrgan. 
Vistes les propostes de tribunals elevades a aquesta Junta Permanent per les diferents 
Comissions Acadèmiques de Programes de Doctorat. 



 

Sessió 2/2015, de 4 de desembre 

—6— 
 

Escola de Doctorat 

 
Vistos els informes favorables subscrits per les diferents subcomissions d’aquesta 
Junta Permanent, aquest òrgan, per assentiment dels seus membres, ACORDA: 
Únic.- Nomenar els tribunals per a jutjar les tesis doctorals que figuren en l’annex a 
aquest acord. 
Punt 8.- Informe sobre les propostes de modificació de programes de doctorat. 
El Sr. Director presenta les propostes de modificacions dels programes de doctorat que 
figuren en la documentació a disposició dels membres de la Junta.  
No havent-hi cap intervenció, aquesta Junta, per assentiment dels seus membres 
ACORDA: 
Únic.- Informar favorablement les propostes de modificació de les memòries de 
verificació dels següents estudis: 

- P. Doctorat en Geografia i Història des de la Prehistòria a l’Edat Moderna. 
- P. Doctorat en Medicina. 

Punt 9.- Assumptes de tràmit. 
Pren la paraula la Sra. Vicedirectora de l’Escola, la Dra. Amparo Urbano qui dóna 
compte d’una iniciativa que està impulsant per a treballar en una proposta de 
reconeixement acadèmic als coordinadors de programes de doctorat. En aquest sentit, 
assenyala que caldria incorporar a la Vicerectora de Professorat a fi de negociar aquest 
reconeixement sobre este treball. 
 
Punt 10.- Torn obert de paraules. 
El Sr. Director comunica la seua intenció de reunir-se amb els representants de l’àrea 
d’humanitats ja que té intenció de portar una modificació puntual del reglament de 
règim intern de l’Escola de Doctorat per a equilibrar la representació d’aquesta àrea. 
El Dr. José Cussac assenyala que en Dret han tingut un volum important amb els 
doctorands adaptats d’anteriors ordenacions i demana alguna reflexió sobre el procés 
d’admissió. 
Per últim el Dr. José Vicente Bagán proposa celebrar la següent Junta Permanent en el 
mes de febrer una volta haja passat l’allau de tesis doctorals.  
 

I no havent-hi més assumptes que tractar, i sent les 11,34 hores del dia 4 de 
desembre de 2015, el president clou la sessió, del contingut del qual, en tant que 
secretari i per a què en quede constància, estenc la present acta. 
 
      El secretari                             Vist-i-plau 
          El president de la Junta  
 
 
 
Ismael Mingarro                 José Vicente Bagán Sebastián  
 
 


